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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Varga Mihály, pénzügyminiszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért büntetik a szegény családok gyerekeit?" 

Tisztelt Miniszter Úr,

A Párbeszéd  évek  óta  hangsúlyozza,  hogy addig  is,  amíg  be  nem vezetjük  az  alapjövedelmet,
radikálisan  meg kell  emelni  a  10 éve változatlan összegű családi  pótlékot.  A családi  pótlék  az
egyetlen, univerzális, feltétel nélkül járó támogatás, amely minden gyermekes családhoz eljut, és
amely így, megfelelő támogatási összeg esetén egyedülálló hatékonysággal lenne képes csökkenteni
a gyermekszegénységet, illetve a gyermekes családok szegénységét – amely ma egyik fő akadálya a
gyermekvállalásnak.

A  Párbeszéd  szerint  a  családi  pótlék  megduplázására  lenne  szükség  az  érdemi  eredmények
eléréséhez; ennek érdekében számos alkalommal költségvetési módosító indítványt nyújtottunk be,
amelyeket azonban a fideszes többség rendre elutasított.

Indoklásukban a kormánypárti  képviselők minden alkalommal elmondják,  hogy megfelelőbbnek
tartják a  gyermekek után  járó  adókedvezményt  a  gyermekes családok támogatására.  Most  friss
kutatási  adatok  igazolják,  hogy  az  úgynevezett  családi  adókedvezmény  rendszere  mélyen
igazságtalan.

A Policy Agenda számítása szerint a társadalom alsó fele, pontosabban 48%-a összesen tud annyi
családi adókedvezményt igénybe venni, mint a felső 10%. Vagyis a Fidesz a vagyonosoknak egy
főre  vetítve  közel  ötször  annyi  támogatást  nyújt  a  gyermekneveléshez  az  adókedvezményen
keresztül, mint a társadalom alsó felének. Maguk ötször annyit adnak a gazdag gyerekek, mint a
szegény gyerekek szüleinek.

A  szakirodalom  ezt  perverz  újraelosztásnak  nevezi.  Az  emberek  meg  egyszerűen  pofátlan
igazságtalanságnak mondják.



Miniszter úr!

Miért büntetik a szegény családok gyerekeit?

Meddig folytatják ezt az égbekiáltóan igazságtalan gyakorlatot?

Várom válaszát!
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